
Ja,	  er	  zijn	  teveel	  logopedisten	  ….	  
	  
De	  VVL	  (Vlaamse	  Vereniging	  voor	  Logopedisten)	  kaart	  reeds	  verschillende	  jaren	  aan	  dat	  er	  
teveel	  logopedisten	  zijn	  in	  België,	  helaas	  vinden	  we	  geen	  gehoor	  …	  of	  steken	  de	  
verantwoordelijke	  instanties	  de	  kop	  in	  het	  zand.	  
	  
Het	  aantal	  logopedisten	  stijgt	  alsmaar:	  ieder	  jaar	  studeren	  er	  een	  vijf-‐	  tot	  zeshonderd	  
nieuwe	  collega’s	  af	  aan	  de	  veertien	  Belgische	  opleidingen,	  terwijl	  er	  slechts	  enkele	  tientallen	  
het	  beroep	  verlaten	  omwille	  van	  bijv.	  pensionering.	  Dit	  maakt	  dat	  er	  in	  2016	  ruim	  8400	  
logopedisten	  waren	  of	  0,74	  logopedisten	  per	  1000	  inwoners.	  	  België	  bevindt	  zich	  daarmee	  in	  
de	  absolute	  top	  van	  Europa!	  Nederland	  volgt	  op	  de	  tweede	  plaats	  met	  0,47	  actieve	  
logopedisten	  per	  1000	  inwoners	  (bron:	  studiedienst	  VVL).	  
	  
Een	  pas	  afgestudeerde	  collega	  ontvangt	  quasi	  automatisch	  een	  erkenningsnummer	  bij	  
diplomering	  en	  komt	  terecht	  in	  een	  situatie	  van	  “gedwongen	  zelfstandigheid”.	  
	  
Deze	  situatie	  zorgt	  voor	  een	  onevenwicht	  tussen	  zorgvraag	  en	  zorgaanbod,	  waardoor	  	  

•   er	  een	  overconsumptie	  van	  de	  gezondheidszorg	  ontstaat	  
•   de	  budgetten	  voor	  logopedie	  de	  pan	  uitswingen	  of	  dreigen	  te	  ontsporen	  
•   de	  leefbaarheid	  van	  vele	  logopedische	  praktijken	  in	  het	  gedrang	  komt	  

	  
De	  VVL	  heeft	  deze	  problematiek	  reeds	  verschillende	  keren	  aangehaald	  bij	  de	  FOD	  
Gezondheidszorg	  en	  bij	  het	  RIZIV	  …	  Ook	  momenteel	  maakt	  dit	  deel	  uit	  van	  de	  
onderhandelingen	  over	  de	  nieuwe	  conventie.	  	  	  
De	  betrokken	  minister	  verwijst	  steeds	  naar	  een	  “planningscommissie”,	  maar	  die	  startte	  haar	  
werkzaamheden	  nog	  steeds	  niet	  …	  en	  zelfs	  bij	  een	  snelle	  opstart	  zal	  het	  nog	  jaren	  duren	  
vooraleer	  deze	  commissie	  tot	  een	  besluit	  zal	  kunnen	  komen.	  
	  
De	  VVL	  vraagt	  daarom	  uitdrukkelijk	  aan	  minister	  De	  Block:	  

•   om	  snel	  voldoende	  middelen	  en	  personeel	  te	  voorzien	  om	  een	  studie	  op	  het	  niveau	  
van	  de	  planningscommissie	  te	  starten	  

•   in	  afwachting	  hiervan	  te	  zorgen	  voor	  een	  snelle	  oplossing	  op	  korte	  termijn	  
	  
De	  VVL	  spreekt	  zich	  hierbij	  uitdrukkelijk	  niet	  uit	  over:	  

•   het	  feit	  dat	  er	  zoveel	  opleidingen	  zijn	  in	  België	  en	  of/wat	  er	  daarmee	  moet	  gebeuren	  
•   wat	  een	  oplossing	  nu	  precies	  moet	  inhouden	  

	  
	  
Meer	  informatie	  i.v.m.	  deze	  problematiek	  en	  concrete	  cijfers	  i.v.m.	  de	  aantallen	  	  kan	  u	  altijd	  
opvragen	  bij	  de	  VVL.	  Contacteer	  daarvoor	  onze	  persdienst	  (pers@vvl.be)	  of	  wend	  u	  
rechtstreeks	  tot	  onze	  persrelatie	  (Piet	  Ceuppens,	  0485	  70	  23	  49)	  of	  voorzitter	  (Pol	  De	  
Meyere,	  0478	  26	  54	  99).	  
	  

	  


